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Třebíč má rozpočet...
(Dokončení ze str. 1) 

Pokračovat bude oprava knihoven. 
„Revitalizací projde druhou etapou 

zámecký park. Ta se dotkne i Podzá-
mecké nivy, která nebude v letošním 
roce k dispozici k pořádání kulturních 
akcí. Radnice nezapomíná na plošné 
vysprávky komunikací, letos v ulicích 
Okrajová, Polanka, Frankova, Svato-
pluka Čecha a první část ulice Velko-
meziříčská. Město počítá i rekonstrukcí 
další části veřejného osvětlení,“ vypočí-
tal další investice.

Úprava se dotkne prostranství před 
státním Gymnáziem. 

Město společně s Krajem Vysočina 
má zájem koupit sousední dům, kte-
rý zabraňuje rozšíření silnice v uli-

ci. Ten vlastní premonstráti z Želivi, 
zatím se nepodařilo koupi zrealizo-
vat. Pacal v té souvislosti upozornil, 
že záliv tam neslouží k dovozu dětí 
do školy, ale kvůli tomu, aby se tam 
vyhnuly autobusy.     

Třebíčský starosta upozornil, že 
na řadu přijde vypracování projek-
tových dokumentací na rekonstruk-
ce ulic Švabinského, Hájenky, čtvrť 
Podklášteří, parkovacího domu 
v ulici Otmarova, kulturního domu 
v čtvrti Borovina či rekonstrukce 
ulice Průmyslová. Letos se tam pou-
ze zkapacitní kanalizace pro dešťo-
vou vodu v souvislosti s plánovaným 
obchvatem a úprava začne patrně 
v roce 2027.  

Schválili prodej
Záměr prodeje stavebního pozemku pro výstavbu rodinných domů v loka-

litě Vídeňský rybník schválilo třebíčské zastupitelstvo. Výběrové řízení se 
uskuteční formou elektronické aukce s vyvolávací cenou 112 milionů korun 
na počátku května letošního roku. Starosta Pavel Pacal připomněl, že v loka-
litě došlo ke změnám v rámci regulačního plánu, kdy se změnilo dispoziční 
řešení. V lokalitě jsou parcely určeny pro řadové domy, vznikne tam 59 byto-
vek. Ty musí být zkolaudovány do roku 2030. –zt- 

Po půlroční rekonstrukci byla na 
počátku ledna slavnostně otevřena 
budova Městské knihovny v Hass-
kově ulici. Rekonstrukce zahrnovala 
zateplení střechy, výměnu oken a dve-
ří, obnovu podlah, částečnou výměnu 
elektroinstalací, vybudování bezbarié-
rového přístupu v interiéru a bezbarié-
rových toalet.

Nejpatrnější změnou je provzdušně-
ní a prosvětlení celého prostoru v pří-
zemí a v oddělení pro dospělé, světlejší 
a veselejší je ale po rekonstrukci i dět-
ské oddělení, hudební salonek a vstup-
ní hala.

Na rekonstrukci knihoven získalo 
město velkou dotaci. Další budovou, 
která se bude upravovat, je knihovna 
v Okružní ulici. Tam začnou opravy 
během následujících týdnů. Největ-
ší úpravy čekají budovu v Modřínové 
ulici.

Slavnostní otevření v pátek 3. ledna 
vzala do své režie ředitelka knihovny 

Marie Dočkalová. Zdůraznila velké 
úsilí všech pracovníků, aby knihovna 
mohla fungovat už od pondělí 6. led-
na.

„Je to pro nás velice významná 
záležitost. Poslední vetší rekonstrukce 
se uskutečnila před více než třiceti lety a 
od té doby se prováděly jen dílčí úpravy,“ 
informovala Dočkalová. Vyzdvihla, 
že třebíčská radnice díky dotaci zajis-
tila i rekonstrukci budov v Borovině 
v Okružní ulici a v ulici Modřínová. Ta 
začne v květnu a jedná se o výstavbu 
úplně nového zařízení včetně úpravy 
okolí.   

„Z toho důvodu musím ocenit všechny 
na městském úřadu, kteří se na rekon-
strukci podíleli a podílet ještě budou,“ 
poukázala Dočkalová. A pevně věří, 
že za dva roky se všichni sejdou na ote-
vření knihovny v Modřínové ulici. 

Starosta Pavel Pacal netajil radost 
z toho, že se podařilo dotáhnout prv-
ní rekonstrukci do konce. Neopo-
mněl poděkovat všem zaměstnancům 
knihovny, uvědomuje si jejich přínos 
pro zdárné dokončení prací. 

Pak přestřihl symbolickou pásku a 
nechyběl slavnostní přípitek. Ředitel-
ka Dočkalová vysvětlila, že práce kni-
hovníka je náročná zejména na čas, 
kdy jsou v knihovně večerní akce i 
akce o víkendech. Přesto drtivá většina 
má k této činnosti takový vztah, že tam 
zůstává po celý aktivní život. 

Následovala prohlídka s výkladem 
ředitelky Dočkalové. Upozornila na 
nové regály, které určitě vydrží několik 
desítek let. Instalaci masivních pořad-
níků umožnily pevné základy budovy 
s klenutými stropy. 

Na stěnách knihovny lze spatřit foto-
gra�e z rekonstrukce. Dozvídáme se, 
že velkou změnou prošly kanceláře. 
Díky tomu mají své zázemí i účinkující 
v místnosti ve druhém patře. Přítom-
ní velice ocenili vzdušnost a světlost 
místností a také zázemí pro zaměst-
nance i návštěvníky.  –zt- 

ŘEDITEL� Marie Dočkalová před 
koutkem v dětském oddělení.  
 Foto: Antonín Zvěřina

Městská knihovna v Hasskově 
ulici je zrekonstruovaná


